
 

 

Skolebestyrelsesmøde 

  

Referat til møde 

Den 29. januar 2024 kl. 17.00-19.00 

Sted: Afd. Kæret, Åbjergvej 28, Frederikssund  

    
 

MØDEDELTAGERE  

Forældrerepræsentanter: 

Jan Lykke, (Kølholm) 

Maria Silkjær (Kølholm) 

Astrid Allin (Kølholm) 

Kristine Funch Holdgaard (Kæret) 

Anne Marie Asperup (Kæret) 

 

Medarbejder repræsentanter: 

Melina Neergaard Olsen (Kæret) 

Rune Tao Schumann (Kølholm) 

 

Ledelse: 

Anders Scott Rohde (skoleleder) 

Tina Hedensted (adm. Leder) 

 

Afbud: 

 

Melina Neergaard Olsen (kursus) 

Jan Lykke (syg) 
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 Referat 
 

Sag nr. 1  Godkendelse af dagsorden og referat 

Referat og dagsorden godkendt 

 

 

Sag nr. 2  Orientering/meddelelser 

Personalesituationen 

 

Kæret: 

Pr. 01.02.24 er der ansat 2 pædagogmedhjælpere, hvoraf den ene er 

tidsbegrænset til 31.07.24. 

Pr. 01.03.24 er der fastansat en ny pædagog. 

 

Kølholm: 

Ingen nye ansættelser. 

 

 

Orientering fra afdelingerne: 

 

Kæret: 

I december måned har der været afholdt klippe/klistre dag med forældre og 

juletræet blev pyntet.  

Derudover har der været afholdt Lucia optog og kirketur for eleverne. 

Personalet har afholdt julefrokost.  

Anden omgang af elevkonferencer er gået i gang. 

I sidste uge blevet der afholdt endnu en hockeyturnering.  

 

Kølholm: 

December måned forløb også med diverse arrangementer. 

Tidligere er der blevet afholdt en stor fælles elevjulefrokost, men det blev 

uoverskueligt for nogen elever, så i år har julefrokosten været delt i 3. 

Indskoling, mellemtrin og udskoling har spist i egne klasser og der blev afholdt 

bankospil. 

Kølholm har også afholdt personalejulefrokost. 

Forberedelserne til kommende fastelavn er gået i gang. 

 

Orientering fra ledelsen: 

Lørdag den 27.01.24 blev der afholdt pædagogisk lørdag for hele Kærholm, 

hvor alle ca. 110 medarbejdere var samlet på Bautahøj. 

Connie Nissen holdt oplæg om ”Forståelse for Sanseintegration samt 

relationers betydning for børns sansemotoriske udvikling i teori og praksis ” 

https://sansemotorik.dk/ 

 

Kæret har i 2023 gennemgået en løbende renovering og malerprojekterne er 

https://sansemotorik.dk/


 

 

3/4 

 Referat 
 

ved at være færdige. 

Derudover er den nye boldbane på Kæret også ved at være færdig. 

 

 

Sag nr. 3  Skole-hjem-samarbejde 

Drøfte principper for skole-hjem-samarbejdet.  

 

Da Jan var syg, bliver tidligere oplæg fra Jan i forhold til skole-hjem 

samarbejdet udskudt til næste gang.  

 

Herefter var der en generel drøftelse i skolebestyrelsen, om punkter de også 

godt kunne tænke sig fik mere opmærksomhed. 

 

Mangler gennemsigtighed om hvad Kølholm/Kærholm er som skole? 

Bliver der eksempelvis arbejdet sansemotorisk og hvad kan man forvente. 

Der mangler retning og hvad man vil som skole. 

Der mangler ugeplaner. 

Generelt ønskede de meget mere information fra specielt Kølholm 

 

Et andet punkt som ønskes med til næste gang: 

En beskrivelse af hvad tilbuddet SFO/eftermiddagsaktiviteterne på Kølholm 

indeholder, og hvad man kan forvente som forældre, og hvad motivationen 

skulle være for at sende sit barn til SFO/eftermiddagsaktivitet 

 

Sag nr. 4  Budget (se bilag) 

Gennemgang og godkendelse af budget. 

 

Årsregnskabet for 2023 er ved at være færdig, men endnu ikke godkendt: 

Følgende forventes: 

 

Kølholm 

Overskud på kr. 600.000, som skyldes lidt træghed i ansættelser samt 

”buffer”, således der ikke skal afskediges med det samme ved udmelding af 

elever. 

 

Kæret 

Overskud på kr. 600.000, hvoraf de kr. 300.000 allerede er øremærket til 

udskudt legeplads pga. manglende byggetilladelse. 

 

 

2024: 

Budget 2024 for henholdsvis Kæret og Kølholm blev gennemgået. 

Elevpengene på begge afdelinger er MED udvalget med til at fordele på de 

forskellige udvalg mm. 
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Sag nr. 5  Busser  

Frederikssund Handibusser er blevet købt af Viking bus. Hvad får det af 

betydning for kørslen. 

Desuden opleves der ofte forsinkelser af busserne. Både om morgenen og om 

eftermiddagen.    

 

Skolen oplyser at hver gang der opleves faste forsinkelser skrives der en mail 

til FHB med kopi til Vej & Trafik samt Movia. 

 

 

Sag nr. 6  Dialogmøde mellem skolebestyrelse og det politiske udvalg for Skole, 

Klub og SFO (SKS) 

Hvad er skolebestyrelsens ønsker til fremtidige dialogmøder.  

 

Skolebestyrelsen er nysgerrige på en langsigtet plan for specialskolerne – hvad 

vil man gerne med dem og hvad er ambitionerne. 

 

Sag nr. 7  Tilbageslusningsplaner 

Det har kommunalt været fremme at børn i specialtilbud skulle have en 

tilbageslusningsplan. Hvad er status på dette? 

 

Det er ikke noget der pt. arbejdes videre med. Men hvis der skal laves noget i 

den retning, så kan det være det kommer som en del af Program for stærkere 

læringsfællesskaber i Frederikssund, hvor der også kigges på 

visitationsprocesserne. 

 

Sag nr. 8  Forældretilfredshedsundersøgelse (brugerundersøgelse) 

Resultaterne fra undersøgelsen er tidligere sendt til orientering til 

Skolebestyrelsen. Drøftelse af undersøgelsens resultater.  

 

Kort orientering om resultaterne fra forældretilfredshedsundersøgelsen, som   

for Kærholm var fine. Skolebestyrelsen noterer sig resultaterne og havde ingen 

yderligere kommentarer. 

 

Sag nr. 9  Henvendelser  

Der har været en forældre henvendelse, som oplyste, at når de ringede til 

busselskabet, så får de hver gang en dårlig undskyldning i forhold til de 

forsinkelser der har været. Se drøftelse om busser ovenfor.  

 

Sag nr. 10  Evt.  

Datoer til kommende bestyrelsesmøder. 

Afholdes på afdeling Kæret kl. 17.00 – 19.00 

 

Mandag den 18. marts 2024 

Mandag den 27. maj 2024 

Onsdag den 19. juni 2024 

 


